### **Questions and Answers**

### RFP 5Z011-23-0218

# Question #1:

Can you provide a sketch or drawing of what you're looking for on the Category 1A panel. How can one side be 24" and the other be 54"?

#### Answer #1:

Please find below an example of the Category 1A panel we are looking for:



# This picture is for information purposes only

#### Question #2:

Are you looking for a complete panel worksurface privacy height or only the add-on?

#### Answer #2:

Only the add-on.

#### Question #3:

For the Cat 1A portion, is there a floor plan that we should be going off of? If you require hardware we need the floor plan to determine this. Can you please provide a panel matrix to understand the requirements of the panel?

# Answer #3:

LAC does not have a floor plan, panels will be delivered and stored until an installation is required. Mounting clamps must be included with the corner screen. Corner screens will be mounted on height adjustable surfaces. There is no panel matrix as the corner screen is a one piece add-on.

#### Question #4:

Could you please confirm the closing date? The bid docs show Dec 6th, 2022. However the Canada Buys website shows December 12, 2022. Please confirm.

### Answer #4:

The bid closing date is December 12, 2022, please see amendment 1 to the RFP.

# **Question #5**

Could we please get a copy of the CAD drawing?

#### Answer #5

No floor layouts AutoCAD drawings have been produced yet. This tender is for furniture/components that will be required at a later date.

#### **Question #6**

Will the shipping location be able to accommodate a 53 ft trailer?

# Answer #6

Yes

# **Question #7**

In regards to category 1, the add-on fabric panels are for which panel system product?

#### Answer #7

Additional fabric panels must be compatible with individual height adjustable work surfaces, which are included in this RFP.

#### Question #8

We noticed there is no installation table - Could you please confirm if the Client will have people to offload the products once the trucks arrive on site or will this be the responsibility of the supplier?

#### Answer #8

Installation is not required. It's the responsibility of the supplier to provide personnel (delivery people) to offload the products once the trucks arrive on site. Delivery personnel will need to store the boxes on a floor (TBD) and may need to use an elevator. The supplier will need to schedule delivery personnel and equipment accordingly.

# **END of Q&A Document 1**

# **Questions et réponses**

# DDP 5Z011-23-0218

# **Question No.1:**

Pouvez-vous fournir un croquis ou un dessin de ce que vous recherchez sur le panneau de catégorie 1A. Comment un côté peut-il être de 24" et l'autre de 54" ?

# Réponse No.1:

Veuillez trouver ci-dessous un exemple du panneau de catégorie 1A que nous recherchons :



# La photo est à titre indicatif seulement.

#### **Question No.2:**

Recherchez-vous un panneau complet pour la hauteur de confidentialité de la surface de travail ou seulement l'ajout ?

# Réponse No.2:

Seulement l'ajout.

#### **Question No.3:**

Pour la partie Cat 1A, existe-t-il un plan d'étage sur lequel nous devrions nous baser ? Si vous avez besoin de matériel, nous avons besoin du plan d'étage pour le déterminer. Pouvez-vous fournir une matrice de panneau pour comprendre les exigences du panneau ?

# Réponse No.3:

Les pinces de montage doivent être inclus avec les écrans d'angle. Les écrans d'angle seront montés sur des surfaces réglables en hauteur. Il n'y a pas de matrice de panneaux car l'écran d'angle est un ajout d'une seule pièce.

#### **Question No.4:**

Pourriez-vous confirmer la date de clôture ? Les documents d'appel d'offres indiquent le 6 décembre 2022. Cependant, le site indique le 12 décembre 2022. Veuillez confirmer.

# Réponse No.4:

La date de clôture de l'appel d'offres est le 12 décembre 2022, veuillez consulter la modification 1 de la demande de proposition.

# **Question No.5:**

Pourrions-nous obtenir une copie du dessin?

# **Réponse No.5:**

Aucun plan d'étage AutoCAD n'a encore été produit. Cet appel d'offres concerne les meubles/composants qui seront requis ultérieurement.

# **Question No.6:**

Le lieu d'expédition pourrait-il accueillir une remorque de 53 pieds ?

# Réponse No.6:

Oui

#### **Question No.7:**

En ce qui concerne la catégorie 1, les panneaux de tissu supplémentaires sont destinés à quel système de panneaux ?

# Réponse No.7:

Les panneaux de tissu supplémentaires doivent être compatibles avec les surfaces de travail individuelles réglables en hauteur, qui sont incluses dans cet appel d'offres.

#### **Question No.8:**

Nous avons remarqué qu'il n'y a pas de table d'installation - Pourriez-vous confirmer si le client aura des personnes pour décharger les produits une fois que les camions arriveront sur le site ou si cela sera la responsabilité du fournisseur ?

# Réponse No.8:

L'installation n'est pas requise. C'est la responsabilité du fournisseur de fournir du personnel (livreurs) pour décharger les produits une fois que les camions arrivent sur le site. Le personnel de livraison devra stocker les boîtes à un étage (à déterminer) et devra peut-être utiliser un ascenseur. Le fournisseur devra prévoir le personnel et l'équipement de livraison en conséquence.

#### FIN du document Q&R 1